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är årstiden indikerar att det är dags att byta från shortskläder till jeanskläder känns 

det spännande att åter få bruka den svarta kostymen och grå slipsen. Att detta sker i 

tider efter mandat och röda och blå sidor känns förlösande med bröder som skippat denna 

diskussion 

 

Gästmottagare Broder Lennart Wilhelmsson var ensam ansvarig för att ta emot.  

 

 

Väl insläppt kunde man avvakta mötets öppnande 

 

N 
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Logesalen är strax redo för mötets öppnande. 

ÖM Lasse Brorson öppnade ”höstterminen” med att hälsa ett 50-tal bröder välkomna 

tillsammans med de  gästande bröderna Torbjörn Wallström och Magnus Johansson från 

B155 Lars Gatenhielm Kungsbacka och Roger Skoglund från B50 Hemdal Göteborg. 

Svarta fåglar från sommarens himmel gav oss tre parentationer för våra saknade bröder   

Henrik Svensson, Lennart Liljegren och Stefan Appelgren. 

Några noteringar från senaste ordinarie möte (som mer detaljerat finns på Intranet) 

• Föregående protokoll nr 2070 godkändes 

• FS hade stängt sin börs 

• SM hade däremot spenderat 3818. 

• Hälsorapporter förelåg för bröderna Åke Bendix och Lars Löfgren. 

• Medlemskap i Vågmästaren gav vid handen att en broder söker utträde och en 

broder beviljas utträde. 

• Rapport från storlogen försvann i mikrofon/högtalare (men Broder Göran A hade 

säkert rätt) 

• Nomineringsutskottet lämnade sin första presentation på ämbetsmän, Lilienbergs 

fond och Husföreningen och kommer att avge andra nominering på logemöte 28/9 

• Lägrets nästa sammankomst tis 20/9 kl 19 i Falkenberg där Kustbevakningen ror oss i 

land. 

• ÖM meddelade lösen för 2022 och påminde oss om kraft och ork !! 

• Vi blevo informerade om att storsiren uppnått aktningsvärda 60 bast och kommer att 

närvara när Vågbrytaren firar sina 100 bast !!,  

• Seniorklubben har ordnat en ornitologisk föreläsning på Naturum 22/9 kl 13.00.  Då 

blir det pippi!! 

Kaplan förklarade ”Vad vill jag med mitt liv” och menade att den som inte vill bli bättre slutar 

snart vara bra – tänkvärt. 



LOGEMÖTE 2022-09-14  
 

Sven Lindberg 2022-09-15 
 
 
 
 

3 3 

 

Förväntan på vad köket bjuder på är som vanligt högt ställd. 

 

Broder CM utbyter erfarenheter med gästande broder under överinseende av prins Bertil 
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Efter uttåg till  Apollosalen serverades helstekt fläskkarré med legymer och äpplemos som i 

vanlig ordning hade en strykande åtgång. (vid backning voro faten nästan tomma, red anm). 

UM beskrev detta målande!! 

 

Klubbmästaren inkasserar som vanligt välförtjänt  

gästernas uppskattande av menyn. Han hade även svar  

på tal avseende när man kan vänta sig lingon. 

 

 



LOGEMÖTE 2022-09-14  
 

Sven Lindberg 2022-09-15 
 
 
 
 

5 5 

 

Besökande en trappa ner voro färre än vanligt – månne ville de hem och konstatera 

valresultatet? 

 

Måltidsvärdarna sköter sina bestyr efter avslutad måltid. 

PS 

En efterlysning 

För ca 10 år sedan meddelande Br Lars Löfgren att han som byggt upp hemsidan och 

ansvarig ville ha avlastning. Vi voro då några, Tommy A, Boo L och undertecknad som 

anmälde intresse. Boo lämnade ganska omgående och ersattes av Bengt L och när Lars 

senare ville utgå kom Håkan Hallberg in i redaktionskommittén. Efter Håkans avgång har 

Tommy, Bengt och jag med hjälp av välvilliga gästskribenter fyllt ”Hänt i logen”. 

Av respons och kommentarer att döma frågar vi oss – skall ”Hänt i logen” vara kvar eller 

eventuellt ersättas av ett fotomontage? 

Jag känner mig nu redo att efter 10 år lämna över pennan till någon ny skribent. 

DS 

Bakom tangenterna 
Sven Lindberg 

Bakom kameran  
Chefredaktör Levinsson 


